


 
Notice from the Intellectual Property Office 

 

Address: 3rd Floor, 185, Hsinhai Road, Sec. 2, Taipei 106, Taiwan. 

Contact Person: TSAI, Mei-Chiu 

Tel: 886-2-2376-7587 

Fax: 886-2-2737-0577 

 

To: SAINT-GOBAIN WEBER 

   (Trademark Agent: Mr. Kun-hsien Lin) 

Date: 4th August, 2022 

Serial Number: (111)00599-11180495410 

Priority: 

Classification Level: 

Attachment: 

 

Topic: Please be advised that the application for the renewal of the trademark 

“LOGO IN BLACK AND WHITE” (Registration No. 01010349) has been 

approved. The same will be published in the 17th Volume of the 49th Edition 

of the Official Gazette on the 1st September, 2022. 

 

Description:  

1. To proceed in accordance with the application dated on the 22nd June, 2022 of 

your Company; 

2. The approved expiry date of the trademark will be extended to the 15th August, 

2032; 

3. Goods approved for the renewal: Adhesives for industrial purposes; adhesives 

for wall tiles; agglutinants for concretes; antifreezes; artificial resins, 

unprocessed; preservatives for brickworks, except paints and oils; preservatives 

for cements, except paints and oils; waterproofing agents for cements, except 

paints; industrial chemicals; preservatives for concrete, except paints and oils; 

aerating chemicals for concretes; moisture-proofing agents for bricks and tiles, 

except paints; epoxy resins, unprocessed; glues for industrial purposes; 

limestone hardening substances; preservatives for masonry, except paints and 

oils; resins (acrylic), unprocessed; raw artificial resins; silicon; chemicals for 

cement waterproofing, except paints and oils. 

4. If you are not satisfied with the contents of this notice, you can lodge appeal 

proceedings within 30 days after the receipt of this notice. 

 

Electronic Copy To: SAINT-GOBAIN WEBER (Trademark Agent: Mr. Kun-hsien 

Lin) 

Cc Copy To: 



 
檔號     

保存年限  

經濟部智慧財產局 函 
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 機關地址 ： 106臺北市大安區辛亥
路 2段 185號 3樓 

   聯 絡 人 ： 蔡美萩 
聯絡電話 ： 02-23767587 

 傳 真 ： 02-27370577 
 

受文者： 

 
 

 

 
發文日期： 中華民國 111年 8月 4日 

發文字號： （111）智商 00599字第 11180495410號 

*11180495410* 
 *11180495410* 

速  別：  

密等及解密條件或保密期限：  

附  件：   

 
 

主旨：註冊第 01010349 號「LOGO IN BLACK AND WHITE」商標申

請延展註冊及變更商標權人中文名稱為「法商聖戈班偉伯

簡易股份有限責任公司」案，應予核准，並依法公告於 111

年 9月 1日出版之第 49卷第 17期商標公報，請查照。 

說明： 

一、依貴公司 111年 6月 22日申請書辦理。 

二、 核准延展之權利期限至中華民國 121年 8月 15日止。 

三、 核准延展之商品：工業用黏著劑，壁磚黏著劑；混凝土黏

合劑；抗凍劑；未加工之人造樹脂；除漆及油以外之磚砌

物防腐劑；除漆及油以外之水泥防腐劑；除漆以外之水泥

防水劑；工業用化學品；除漆及油以外之混凝土防腐劑；

混凝土充氣化學品；除漆以外之磚瓦防潮劑；未加工之環
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氧基樹脂；工業用膠水；石灰岩硬化劑；除漆及油以外之

磚石防腐劑；未加工之樹脂（壓克力）；未加工之人造樹

脂；矽；漆及油以外的水泥防水用化學品。 

四、對本文如有不服，得於收受本文之次日起 30日內備具訴

願書正、副本（均含附件），並檢附本文影本 1份經由本

局向經濟部提起訴願。 

 

正本：法商聖戈班偉伯簡易股份有限責任公司（代理人：林坤賢 君） 

副本：  
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